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Voorzitter  Steven Soederhuizen 
Secretaris Marjo van den Broek 
  
  
 

Aanwezig:  
Lars van  Beek, 
Marjo van den Broek, 
Mark Saccomani, 
Steven Soederhuizen 
 
Gasten:  
 
Afwezig:  
Rene Vorstenbosch 
 

Notulen 

Vaststellen agenda en notulen 
De vergadering wordt geopend om 20:25. De agenda wordt vastgesteld en de notulen goedgekeurd. Mark 
neemt deel via Teams, de overige bestuursleden zijn aanwezig in het clubhuis. 

Mededelingen 
Mark brengt het energie contract ter sprake en de aanbieding van Sportstroom. Lars zal een offerte opvragen 
en de analyse maken. 
 
De club heeft een boete gehad van Eur 250 voor een afgelaste wedstrijd. Het veld was afgekeurd maar er 
waren ook niet voldoende spelers dus het team kon ook niet elders spelen. Ducks heeft een inhaalwedstrijd 
voorgesteld aan Eindhoven maar die hebben dat afgewezen en een uitnodiging verstrekt om op het veld in 
Eindhoven te spelen. Hierdoor komen we niet onder de boeten uit.  Dit voelt wrang aangezien Ducks altijd 
overal aanwezig is.  
 
Bestuurlijk/Algemeen 
Geen ingebracht punten 
 
Financieel 
Er is een herinnering ontvangen van de bond voor het afdragen van contributie. Mark was hiervan op de 
hoogte want er moest eerst nog wat worden uitgezocht. Mark geeft aan dat er inmiddels ca Eur 4500 voor de 
trip is binnengekomen waaronder Eur 1000 van een anonieme sponsor. Ook Tim en Koen Bekkers hebben 
bijgedragen. 
 
Mark vraagt of het klopt dat de omzet van  de Nieuwjaarsborrel ook ten goede komt van de trip.  Steven 
verduidelijkt dat het alleen gaat om de winstmarge. Zo heeft de Cv100 een fust gesponsord. Het bestuur 
bespreekt dat het is afgesproken dat niet alle marges van evenementen naar de trip gaan.  Sommige 
activiteiten blijven reguliere clubactiviteiten. De kerstkransjes oliebollen activiteit was gepland in het kader van 
de trip maar werd verzet naar de datum van de Nieuwjaarsborrel. Steven stelt voor om de opbrengsten van de 
borrel volledig te alloceren naar de club en vanuit de club een bijdrage, welke in verhouding is met de 
opbrensten van de kerstkransjes, te doneren aan de trip. Het bestuur besluit om Eur 500 aan de trip te doneren 
en Steven zal dit met Heiko bespreken.  
 
Lars vraag of er een excel is van de activiteiten en opbrengsten.  Er worden veel activiteiten georganiseerd 
zoals een rik toernooi en bier proeverij. De tripcommissie zou een volledig overzicht bij moeten houden. Mark 
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geeft aan dat er een barometer zal worden geplaatst in het clubhuis met een streefbedrag van Eur 12,5k. De 
Cv100 heeft aangegeven ook wat bij te willen dragen aan de club maar in de vorm van b.v. shirts. 
 
Facilitair 
Lars heeft een enquete ingevuld m.b.t. energie en zal volgende week aanschuiven bij een overleg bij Marvel 
waar een vertegenwoordiger van de gemeente aanwezig zal zijn. Lars zal het belang en noodzaak van LED 
verlichting daar aankaarten. Heiko heeft disco lampen opgehangen in het clubhuis.  Inbev is de relatie met de 
Leijer gestopt. Op het moment is alle drank voor het clubhuis van Inbev.  
 
Technisch 
Het bestuur bespreekt dat er volle energie en focus moet komen op ledenwerving bij de jeugd.  Mark heeft 
Niall gesproken en die heeft aangeboden samen met Bjorn werving voor TBM op te pakken. Lars zal het 
initiatief nemen voor een kick-off meeting met Niall en Bjorn. 
 
Lars geeft aan dat hij nog worstelt met de toegevoegde waarde van zijn technische rol. De Vets hebben de 
clustering met de Junioren eenzijdig opgezegd en zij hebben aangegeven op zoek te gaan naar een andere 
clusterpartner. Lars was hierover niet geraadpleegd en bij navraag blijkt dat Vets gaat clusteren met 
Maastricht.  Lars heeft aangegeven dat hij dit besluit niet gepast vindt.  N.a.v. het gesprek heeft Lars gesproken 
met Rene of clusteren met Oysters een mogelijkheid is. Clusteren is op dit moment niet de beste optie 
aangezien Oysters al 25 Junior spelers zelf heeft. Meespelen zou wel kunnen aangezien Ducks maar een paar 
Junioren heeft. Lars heeft met de spelers besproken en die zijn hier positief over.  Rene gaat kijken of de bond 
ermee akkoord kan gaan dat deze Junioren lid blijven van Ducks maar meespelen met Oysters. 
 
Event Kalender 
Het bestuur kijkt terug op een gezellige en succesvolle ALV en bespreekt de mogelijkheid om ook de volgende 
ALV op een andere locatie dan het clubhuis te houden. 
 
De Nieuwjaarsborrel was druk bezocht en het was goed om te zien dat er een groot aantal aanwezigen waren 
van de jeugd.  Daarnaast waren ook een mooi aantal leden van de Cv100 aanwezig.  De Cv100 nam de 
gelegenheid om een fustje bier te doneren en Jurgen Jorna was aanwezig om zijn shirt van het Nederlandse 
Rugbyteam te overhandigen.  Het shirt zal een prominente plek in het clubhuis krijgen. 
 
Communicatie 
 Steven zal een voorzet maken voor een Q1 nieuwsbrief. 
 
Actielijst 
Enkele acties zijn afgerond en nieuwe worden toegevoegd. 
 
Wvttk 
Het idee wordt geopperd om de ALV op dezelfde dag te plannen als de nieuwjaarsborrel om aanwezigheid 
op de ALV te bevorderen. 
 
Mark geeft aan dat de rol van Penningmeester niet bij hem past.  Hij wil zichzelf wel graag committeren in een 
andere (uitvoerende) rol buiten het bestuur. Het bestuur waardeert zijn openheid en toont begrip voor zijn 
overwegingen. Ook Lars geeft zijn rol graag terug en is van mening dat de rol die hij vervult betekent dat je 
regelmatig op het veld moet staan en tussen spelers, trainers en staf moet bewegen. Hij wil echter graag 
blijven committeren aan het bestuur.  Het bestuur gaat kijken of iedereen nog op de juiste plek zit en of Lars 
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misschien de rol van Mark over kan en wil nemen. Het bestuur bespreekt om tijdens de volgende ALV meer 
nadruk te leggen op de behoeften van het bestuur en de rollen daarbinnen. 
 
Mark geeft aan dat er nog een voorraad kleding is die is afgeschreven.  Hij stelt voor dat de opbrengst bij 
verkoop gedoneerd kan worden naar de trip.  Behalve de sokken, stropdassen en ballen. Het bestuur vindt dit 
een goed idee. 
 
Het bestuur bespreekt om facturen voor een downpayment van Eur 250 te sturen naar de geïnteresseerden 
voor de trip. Steven zal bellen met Steyn hierover.  
 
Het bord van KCS is kapot gewaaid en de schade valt niet onder de verzekering.  Er zal een nieuw bord 
moeten komen. 
 
Steven heeft bericht gekregen van Willemijn of de club een bijdrage levert als er een activiteit wordt 
georganiseerd door de jeugd. Het bestuur besluit tot een beloning van Eur 10 per jeugdlid voor een activiteit 
die van begin tot eind door dat jeugdlid wordt georganiseerd. 
 
De vergadering wordt gesloten om 21:30 

Besluiten 

 Donatie Eur 500 van Club naar trip 
 Rekeningen sturen voor downpayment trip ad Eur 250 pp 
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